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ADVISORY

Air Canada Pilots Against Route Cuts Hold Informational Picket in Calgary
Pilots to Picket at Calgary International Airport on Saturday, October 28, 2023

TORONTO—Air Canada pilots, represented by the Air Line Pilots Association, Int’l
(ALPA), are conducting an informational picket on Saturday, October 28, 2023.
Hundreds of Air Canada pilots, supported by their peers from other airlines,
will stand together, strong and unified, to express their concerns with respect to the
recent route cuts made by Air Canada.

Air Canada is cutting several direct routes that operate out of Calgary this winter,
including Cancun, Ottawa, Halifax, Los Angeles, Honolulu, and Frankfurt. October 28
marks the final Calgary-Frankfurt flight operated by Air Canada pilots.

“This country is vast, and it requires a sustainable aviation network. Some of the
network contractions we’ve seen within the Air Canada network concerns us. It’s also
a concern for Canadians who are losing these services,” said F/O Charlene Hudy, chair
of the Air Canada Master Executive Council. “We must achieve a stable pipeline of
pilots in Canada, flowing through Air Canada and staying here, and to do so, Air
Canada has to compensate pilots appropriately.” 

 

What:           Air Canada Pilots’ Informational Picket

When:          Saturday, October 28, 2023
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4:00 p.m. to 5:00 p.m.

Pilots in uniform will be available for interviews upon request starting at
4:00 p.m.

Where:         Calgary International Airport 

 

Onsite media contact:

Camilla Castro
Camilla.Castro@alpa.org
905-999-3835

 

Les pilotes d’Air Canada dénoncent les compressions à Rouge à l’occasion d’un
piquet d’information organisé à Calgary 
Les pilotes tiendront un piquet d’information le samedi 28 octobre 2023 à l’aéroport
international de Calgary

 

TORONTO— Les pilotes d’Air Canada, représentés par l’association des pilotes de
ligne Internationale (ALPA), tiendront un piquet d’information le samedi 28 octobre.
Des centaines de pilotes d’Air Canada appuyés par des collègues d’autres
transporteurs feront front commun, forts et unis, afin de faire part de leurs
préoccupations face aux récentes suppressions d’itinéraires effectuées par Air
Canada.   

Air Canada supprime plusieurs vols directs en partance de Calgary dès cet hiver,
notamment vers Cancun, Ottawa, Halifax, Los Angeles, Honolulu et Francfort. Le
samedi 28 octobre marquera le jour où sera effectué le dernier vol Calgary-Francfort
assuré par des pilotes d’Air Canada.

 

« Ce pays est vaste et il exige un réseau de transport aérien viable. Certaines des
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compressions effectuées dans le réseau d’Air Canada nous inquiètent. Elles
inquiètent aussi les Canadiens qui voient les services disparaître, dit la Première
officière Charlene Hudy, Présidente du Conseil exécutif supérieur d’Air Canada.
Nous devons nous doter d’une source stable de recrutement pour les pilotes d’Air
Canada et faire en sorte qu’ils restent. Pour ce faire, il faut qu’Air Canada rémunère
ses pilotes correctement. »  

 

Quoi :          Piquet d’information des pilotes d’Air Canada

Quand :       Le samedi 28 octobre 2023

16 h 00 à 17 h 00

Des pilotes en uniforme seront disponibles sur demande pour accorder
des entrevues dès 16 h 00

Où :              Aéroport international de Calgary

 

Personne ressource sur place :

Camilla Castro
Camilla.Castro@alpa.org
905-999-3835
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